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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 27 martie 2024, ora 9,30 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

26.03.2024 a domnului preşedinte Florin Melciu. 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - prezent 

4. NICOLAIE GEORGE – prezent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA – prezent 

6. COVACI FLORIN – prezent 

7. MILEA DAN – prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – absent 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE - prezent 

10. STOICA IOANA – prezent 

11. CALENŢARU NASI - prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - prezent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
Probleme curente legate de domeniul transporturilor. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

 Bună ziua. 

Mulţumesc colegilor, consilieri generali.  
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Am pus această ședință de comisie. Avem doar punctul diverse 

pentru a fi înregistrată ședința și pentru a fi statutari ca ședința să fie lipită 

de ședința de Consiliu General și să avem cu toții o ședință de comisie. 

Dacă vreunul dintre consilierii dintre colegii noștri are ceva de 

punctat pe ordinea de zi.  

Mulțumesc.  

Vă rog să supuneți la vot aprobarea ordinii de zi. 

 

Asistent comisie  

Vă rog să votaţi. 

Florin Melciu “pentru”. 

Constantin Hazarian “pentru”. 

Gabriel Rău “pentru”. 

Ioana Stoica “pentru”. 

Valeriu Şuhan “pentru”. 

Florin Covaci “pentru”. 

Dan Milea “pentru”. 

George Nicolaie “pentru”. 

Calenţaru Nasi “pentru”. 

Cu 9 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă, ordinea de zi a 

fost adoptată. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Aș vrea să iau eu cuvântul dacă tot suntem la punctul diverse. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog, domnul consilier. 
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Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Mulțumesc frumos. Văzând niște interviuri pe care domnul Nicușor 

Dan le-a dat mass-media, am observat un lucru: dumnealui spune 

pretinde că transportul public în București a crescut cu 40%. Eu v-aş ruga 

să fiţi de acord să întocmim o scrisoare din partea comisiei către STB, să 

ne spună şi nouă cum justifică dumnealor această cifră de 40% creștere 

când de fapt numărul de kilometri pe care i-a parcurs mijloacele de 

transport în comun a scăzut de la 111 milioane de km la 94 de milioane 

de km pe an în decursul mandatului, din 2020 până în 2023. Asta e o cifră 

certă. Acum 40% ăla, nu știu de unde I-a scos, dar să-i întrebăm pe cei de 

la STB să-i întrebăm: numărul de călătorii a crescut, a scăzut? Eu m-am 

interesat și singura cifră care se apropie de cifra 40% e reprezentată, dacă 

nu mă înșel eu, în anul 2022 sau 2021 când a crescut valoarea tichetului 

de transport, biletului de transport și probabil, eu știu, s-o fi referit la chestia 

asta? Hai să ne lămurim pentru că aruncăm în spațiul public într-un mod 

nu foarte responsabil niște cifre care noi, uite eu de exemplu hai să nu 

vorbesc în numele tuturor, eu în calitatea de consilier general şi membru 

al Comisiei de Transport, habar n-am de ea. Nu știu de unde vine.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

O notăm, domnul Şuhan. La ședința următoare de comisie, rugăm 

pe domnul directori Istrate de la STB să vină să ne prezinte o situație.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Dacă îmi dați voie, cred că n-ar fi nicio problemă, mai ales că acuma 

sunt încheie și situațiile financiare și în mod sigur au o situație cu 

activitatea dumnealor și cred că e și binevenită. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Fără niciun fel de problemă. Notăm. O să rog de DATJ-ul ca la prima 

ședință de comisie să îl înștiințăm pe domnul director general de la STB 

și să ne facă o situație clară și cu rugămintea când vorbiți cu dânsul să 

trimită și pe mail tuturor membrilor comisiei de transport.  

Mulțumesc. 
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Dacă niciunul dintre colegii noștri nu mai are întrebări… 

 

Domnul consilier Calenţaru Nasi 

Da, Calențaru sunt. Dacă se poate. Domnule Şuhan, tot de dragul 

semanticii, poate fi și creștere negativă. 

Mulțumesc. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Da, e adevărat, dar n-a precizat în sensul acela. Ştiu că statistic 

există această sintagmă de creștere de negativă, dar dumnealui nu, a 

spus că a crescut. Da, sigur, probabil că dumneavoastră v-ați referit acum 

într-o manieră ironică. Apreciez lucrul ăsta. Nu la adresa mea. Am înțeles 

lucrul ăsta.  

 

Domnul consilier Calenţaru Nasi 

Desigur.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Bine. Mulțumesc frumos. Ca să încheiem tot cu o sintagmă, 

mulțumesc consilierilor. Ne vedem la ședința de Consiliul General. O zi 

bună, vă doresc.  

La revedere. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 10. 
 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat pe baza votului exprimat 
verbal de către consilierii generali. 
 
 
       PREȘEDINTE                                                               SECRETAR 
    MELCIU FLORIN             RĂU GABRIEL 
 


